
CONCLUSIONS EXTRETRES A LA REUNIÓ DE LACOMISSIÓ EDUCACIÓ 
DE DIA 26 DE NOVEMBRE 2008.

La propera reunió serà dia 9 de desembre, a les 10h.

Reunits els membres de la Comissió d’Educació s’extreuen les següents conclusions:

Els temes tractats han sigut l’ordre d’admissió dels alumnes de centres públics de 1er 

cicle d’educació infantil i l’organització dels centres públics de 1er cicle d’educació 

infantil.

En quant a l’ordre d’admissió l’objectiu és que pel proper any 2009 hi hagi un 

plantejament comú. Després de diverses deliberacions s’acorda que   s de la 

Conselleria es plantegi un esquema simplificat de les puntuacions/barems, i la Federació 

les farà arribar a totes les entitats membres com acord pres a la comissió d’educació.

Al mateix temps també es demana la Conselleria que presenti un model de matricula de 

l’alumnat per presentar-ho, també, a totes les entitats membres.

En quant a la calendarització del procés d’admissió es proposa que aquest sigi el mateix 

que per l’educació primària, menys per l’ajuntament de Palma que necessita una 

calendarització més flexible.

Pel que fa al segon tema tractat, l’organització dels centres públics de 1er cicle 

d’educació infantil, es senyor Arnaiz proposa que des de la conselleria es    litzarà una 

proposta, que després els membres de la comissió examinaran.
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